
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

Augusztus 31-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Részt vettem az általános iskola tanévévnyitó ünnepségén. 

 

Szeptember 1-jén: 

 Részt vettem a középiskola tanévévnyitó ünnepségén. 

 A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság ünnepélyes állomángyűlésén vettem részt, ahol Dr. 

Rádi Norbert r.ezredes, megyénk új rendőrfőkapitánya vette át kinevezését dr. Balogh János országos 

rendőrfőkapitánytól. 

 A Palliatív Humán Szolgáltató Központ képviselőjével, Ferenczi Attilával egyeztettük a tervezett népkonyhai 

szolgáltatás részleteit. 

 A LIDl képviselőjével, az ingatlantulajdonosokkal és a Városgondnoksággal egyeztettük a LIDL beruházás 

során megsérült kapubejáró újjáépítésével kapcsolatos részleteket. 

Szeptember 2-án: 

 Boldog István országgyűlési képviselőt tájékoztattam a jelenleg folyó, illetve az előkészítés alatt álló 

beruházásokkal kapcsolatban. Segítséget kértem a problémák kezelésében. 

Szeptember 3-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

 A „Zöld Város” projektünkkel kapcsolatban tartottunk egyeztetést a generál kivitelezővel. 

 

Szeptember 5-én: 

 Részt vettem a XV. Vásártéri Lecsófőző Versenyen, majd délután került sor az új I. Világháborús 

Emléktábla ünnepélyes avatására. 

Szeptember 7-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Szeptember 9-én: 

 Informális ülésen egyeztetett a Képviselő-testület a Városgondnokság vezetőségével az intézmény 

hatékonyabb működése érdekében. 

Szeptember 10-én: 

 Önkormányzatunk nevében köszöntöttük Sári Ferencné (született Tóth Máriát), Marika nénit 90. 

születésnapja alkalmából. 

Szeptember 12-én: 

 Részt vettem a XI. Hármas-Körös Gáti Futó Versenyen. A rendezvény különlegessége volt, hogy most a 

befutó városunk főterén volt, illetve a rendezvényhez csatlakozott a Csongrádról induló félmaraton 

verseny is. Gratulálok a szervezőknek a remek rendezvényhez, mely közel 200 futót mozgatott meg! 



Szeptember 14-én: 

 A TOP-os beruházásainkkal kapcsolatban (Zöld város, Turisztika, Ipari park fejlesztése) tartottunk 

egyeztető megbeszélést alpolgármester urak, Imrei László, Boldog István országgyűlési képviselő, a 

generálkivitelezők és a műszaki ellenőrök részvételével, melyet helyszíni bejárás követett. Mind a három 

projekttel kapcsolatban felhívtuk a generálkivitelezők figyelmét, hogy a beruházások megvalósítására 

minden feltétel adott, illetve felhívtuk a figyelmet a határidők betartására. 

 Kungyalui otthonában köszönthettük a kiváló egészségnek örvendő Kiss Ferencnét (született Monzinger 

Julianna), Julianna nénit, aki nemrég töltötte be 90. életévét. 

Szeptember 15-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 „Házon belüli” egyeztetést tartottunk a TOP-os projektekkel kapcsolatban. 

 Részt vettem a Kunszentmárton Temetőiért Alapítvány kuratóriumának alakuló ülésén. Biztosítottam a 

kuratórium tagjait, hogy a Képviselő-testület nyitott az együttműködésre, a közös munkára, melynek célja 

a temetők infrastruktúrájának fejlesztése. 

 

Kunszentmárton, 2020. szeptember 16. 

 

 

      Wenner-Várkonyi Attila 

              polgármester 

 

 

 


